
PROTOKÓŁ NR 39/22 

Z posiedzenia Komisja Finansów i Infrastruktury w dniu 25 marca 2022 r. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12.00 a zakończyło się o godz.15.00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1) Katarzyna Pogorzelska-przewodnicząca komisji 

2) Wojciech Lenczewski – wiceprzewodniczący komisji  

3) Beata Dybacka – członek komisji 

4) Ireneusz Lewkowski- członek komisji 

5) Daniel Tofiło- członek komisji 

6) Grażyna Woźniewska- członek komisji 

7) Janina Kozakiewicz 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli” 

Wójt Gminy – Wojciech Cybulski 

Skarbnik Gminy – Monika Elżbieta Krawczeniuk  

Ad. pkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Posiedzenie otworzyła przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Pogorzelska. Stwierdziła, że w 

posiedzeniu  komisji w posiedzeniu uczestniczy 7 radnych, w związku z tym obrady są prawomocne 

 

Ad. pkt 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
Przewodnicząca posiedzenia odczytała porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Dobrzyniewo Duże. 

4. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady XLIV Sesji Rady Gminy Dobrzyniewo 

Duże. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji 

 

Zapytała, czy są propozycje zmian porządku posiedzenia. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 3. Analiza Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Gminy Dobrzyniewo Duże. 

Na podstawie mapy gminy Wójt Gminy i Sebastian Kwit-pracownik Urzędu Gminy na podstawie 

mapy  wskazał radnym aktualny stan zagospodarowania przestrzennego Gminy Dobrzyniewo Duże. 

W wyniku dyskusji ustalono, że należy opracować plan zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego zachodnią część wsi Dobrzyniewo Duże od strony drogi krajowej. 

 

Ad. pkt 4. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady XLIV Sesji Rady Gminy 

Dobrzyniewo Duże. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła radnym wnioski jednostek organizacyjnych – zapotrzebowanie na 2022 

r.: 

1) Gminna Biblioteka Publiczna w Dobrzyniewie Dużym – 20 tys. zł 

Głosowanie przebiegło następująco” 

Głosy „za”- 0 

Głosy „przeciw”-0 

Głosy „wstrzymujące się” – 1 

2) Zespół Szkolno-Przedszkolny w Nowym Aleksandrowie – utworzenie oddziału przedszkolnego 

( adaptacja pomieszczenia) – koszt 103 tys. zł,  remont toalet- koszt  80 tys. zł. 

Radny Ireneusz Lewkowski stwierdził, że sytuacja finansowa gminy nie pozwala na przeznaczenie 

całości wnioskowanej kwoty. Stwierdził, że oddział przedszkolny można stworzyć w jednej z sal w 

szkole w Dobrzyniewie Dużym. 



Komisja uznała, że na wykonanie toalet należy przenieść środki przeznaczone w budżecie gminy na: 

• nagrody dla członków OSP – 2 tys. zł + 6 tys. zł 

• szkolenia pracowników – 5 tys. zł, 

• utrzymanie zabytków gminnych – 40 tys. zł. 

• wyposażenie OSP – 30 tys. zł.  

Razem 83 tys. zł. 

Głosowanie przebiegło następująco” 

Głosy „za”- 0 

Głosy „przeciw”-0 

Głosy „wstrzymujące się” – 1 

 

3) referat gospodarki komunalnej: 

• zakup samochodu 70 tys. zł, 

• remont samochodu KIA- 9 250 zł. 

Wójt Gminy przekazał następujące informacje: 

1) w budżecie Gminy należy zabezpieczyć środki na opracowanie operatów szacunkowych; 

2) na zagospodarowanie i uzbrojenie terenów inwestycyjnych brak jest 1 323 049 zł; 

3) zwiększa się środki na budowę drogi we wsi Borsukówka o kwotę 1 200 000 zł. 

Przewodnicząca posiedzenia zapytał, na jakim poziomie są prace związane z zakupem działki pod 

budowę szkoły w Nowym Aleksandrowie. 

P. Magdalena Bernatowicz wyjaśniła, że obecnie opracowywana jest karta informacyjna celem 

wydania decyzji celu publicznego. W dalszej kolejności następuje wycena nieruchomości. Jeżeli nie 

zostaną wniesione odwołania wówczas Wójt Gminy wydaje decyzję. Proces może trwać do 8 miesięcy. 

 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dobrzyniewo Duże na lata 2022-2033 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła zmiany zaproponowane w budżecie gminy . 

Nie zgłoszono uwag ani propozycji zmian 

Głosowanie przebiegło następująco” 

Głosy „za”- 6 

Głosy „przeciw”-0 

Głosy „wstrzymujące się” – 1 /Daniel Tofiło/ 

 

Członkowie komisji dokonali analizy przyznania środków – dotacji dla klubu uczniowskiego judo 

OKAMI. Zarząd klubu złożył wniosek o przyznanie dotacji w wysokości 15 tys. zł. Część członków 

komisji opowiedziała się na przyznaniem kwoty 10 tys. zł. 

W związku z tym, że nie zgłoszono pytań czy uwag przystąpiono do głosowania w sprawie ustalenia 

wysokości dotacji dla Klubu uczniowskiego Judo OKAMI w Dobrzyniewie Dużym. 

 

Głosowanie przebiegło następująco” 

„za” udzielenie dotacji w wys. 15 tys. zł głosowało 2 radnych /Daniel Tofiło, Katarzyna Pogorzelska/ 

Za udzieleniem dotacji w wys. 10 tys. zł głosowało 4 radnych /Grażyna Woźniewska, Beata 

Lenczewska, Ireneusz Lewkowski, Wojciech Lenczewski/ 

Wstrzymała się od głosu – Janina Kozakiewicz. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie i stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Dobrzyniewo 

Duże na rok 2022 po wprowadzeniu autopoprawek. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła zmiany zaproponowane w budżecie gminy. 

Nie zgłoszono uwag ani propozycji zmian 

 



 

Głosowanie przebiegło następująco” 

Głosy „za”- 5 

Głosy „przeciw”-0 

Głosy „wstrzymujące się” – 2 /Daniel Tofiło, Katarzyna Pogorzelska/ 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie i stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

c) zaopiniowanie projekty uchwały w sprawie wyrażenia/niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie z budżetu Gminy środków na fundusz sołecki w 2023 r. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że fundusz sołecki na 2023 r. wynosi 700 tys. zł. 

Przewodnicząca posiedzenia przypomniała, że w ubiegłym roku radni ustalili że środki z funduszu 

sołeckiego będą przeznaczane na jeden wspólny cel- zagospodarowanie terenu przy rzece w 

Dobrzyniewie Fabrycznym na bulwary. 

Radny Ireneusz Lewkowski stwierdził, kwotę tę można przekazać na naprawę dróg gminnych. 

W związku z tym, że nie zgłoszono uwag ani propozycji zmian Przewodnicząca posiedzenia zarządziła 

głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2023 r. 

Głosowanie przebiegło następująco” 

Głosy „za”- 2 /Grażyna Woźniewska , Beata Lenczewska/ 

Głosy „przeciw”-1 / Ireneusz Lewkowski/ 

Głosy „wstrzymujące się” – 4 /Janina Kozakiewicz, Daniel Tofiło, Katarzyna Pogorzelska, Wojciech 

Lenczewski/ 

Członkowie komisji opowiedzieli się za wyrażeniem zgody na wyodrębnieniem z budżetu Gminy 

Dobrzyniewo Duże  funduszu sołeckiego w roku 2023. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Następnie rozpatrzono wniosek Parafii Rzymskokatolickiej w Dobrzyniewie Kościelnym o wsparcie 

finansowe w wys. 40 tys. zł. remontu wieży kościelnej.  

Przewodnicząca posiedzenia zapytała członków komisji kto jest za udzieleniem dotacji 

Głosowanie przebiegło następująco” 

Głosy „za”-0  

Głosy „przeciw”-6 /Ireneusz Lewkowski Grażyna Woźniewska , Beata Lenczewska, Daniel Tofiło, 

Katarzyna Pogorzelska, Wojciech Lenczewski/ 

Głosy „wstrzymujące się” – 1 /Janina Kozakiewicz/,  

Członkowie komisji sprzeciwili się przyznaniu dofinansowania. 

 

Następnie rozpatrzono wniosek Parafii Prawosławnej w Fastach o wsparcie finansowe w wys. 30 tys. 

zł. 

Przewodnicząca posiedzenia zapytała członków komisji kto jest za udzieleniem dotacji 

Głosowanie przebiegło następująco” 

Głosy „za”-0  

Głosy „przeciw”-6 /Ireneusz Lewkowski Grażyna Woźniewska , Beata Lenczewska, Daniel Tofiło, , 

Wojciech Lenczewski, Janina Kozakiewicz/ 

Głosy „wstrzymujące się” – 1 /Katarzyna Pogorzelska / 

Członkowie komisji sprzeciwili się przyznaniu dofinansowania. 

 

 

 



Ad. pkt 5. Sprawy bieżące 

Zgłoszono następujące sprawy: 

1) opóźnień w budowie placów zabaw- radna Katarzyna Pogorzelska 

2) wniosku mieszkańca wsi Fasty o budowę placu zabaw ze środków funduszu sołeckiego- radny 

Ireneusz Lewkowski 

3) rozpoczęcia prac przygotowawczych (wykonanie wstępnej dokumentacji)- radny Daniel 

Tofiło. 

Innych spraw nie zgłoszono. 

Ad. pkt 6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia  Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 

Protokołowała 

Mariola Grzegorczyk 

 

 

 


